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Abstract (en)
[origin: WO2023222774A1] The invention relates to a compressor (1) and to a method for compressing a working medium, having: a compressor
piston (2) that compresses a working medium, a seal (4) for sealing off the compressor piston (2), a magazine (7) which contains a plurality of
replacement seals (8), a changing device (11) for exchanging the seal (4) with one of the replacement seals (8) in the magazine (7), wherein the
central axes (10) of the replacement seals (8) are arranged so as to be substantially aligned along a longitudinal axis (A2) of the magazine (7).

Abstract (de)
Verdichter (1) und Verfahren zum Verdichten eines Arbeitsmediums, aufweisend:einen ein Arbeitsmedium verdichtenden Verdichterkolben (2),eine
Dichtung (4) zur Abdichtung des Verdichterkolbens (2),ein Magazin (7), welches mehrere Ersatz-Dichtungen (8) enthält,eine Wechselvorrichtung
(11) zum Austauschen der Dichtung (4) gegen eine der Ersatz-Dichtungen (8) des Magazins (7), wobei die Mittelachsen (10) der Ersatz-Dichtungen
(8) im Wesentlichen fluchtend entlang einer Längsachse (A2) des Magazins (7) angeordnet sind.
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